
--她的糖尿病治疗效果惊人！(13)

昨晚治疗的病人让我很兴奋，睡不着了！还是写一点吧！：
她患糖尿病已经接受我的治疗3个月了，（12/13/2013---03/14/2014），昨晚治疗结束后，我们一起总结了她的治疗效果：
1）血糖从300毫克降低到100-124mg
2）治疗中逐渐减少直至停止使用西药二甲双胍；中药量从每天服用减少为隔日服用，现在更减少为3天服用！ 
3）食量减少，嗜糖癖几乎消失，精力改善！ 
4）睡眠改善（过去常只睡3-4小时到现在7-8个小时） 
5）晚上小便次数从5次变成0-1次
6）帮助减肥：治疗3个月减了10磅 
7）悲伤的心情变得十分愉快！
昨晚她说她一定要把这个经历写出来，让更多的糖尿病患者受益！

Do you know?(13)
---The results of her diabetes treatment are great!

The patient’s treatment last night  let me feel very excited. I could not sleep! I will write a little now! : 
The patient has diabetes and has been accepting my treatment for three months, (12/13/2013-03/14/2014).  Last night after the end of the treatment, we, together, summarized the effects of her treatment: 
1) Blood sugar from 300 mg/dl  reduce to 100-124mg/dl.
2) Gradually reduced and  stopped  using the medicine Metformin;  Also, taking my herbs  from 2 small bags/day and reduced to 2 small bags/every other day.  Now the herbs taken are only 2 small bags/every 2 days!
3) Reduced  addiction  to intake sugar.  Addiction almost disappeared and now the patient is getting  more energy!
4) Sleeping has improved(in the past the patient often slept only3-4 hours,  and now sleeps7-8 hours) 
5) The number of times at night to urinate has been reduced from 5 times to  0-1 time!
6) Weight Loss:   The patient has lost 10 pounds within 3 months of treatment.  
7) Sad mood has changed, allowing the patient to become very happy! 
She said she will write down this experience, and let more patients with diabetes get the benefits!



